
 

 

Protokoll 
Hjärnarps OL styrelsemöte den 28 juni 2023 

 

 Plats: Klubblokalen, Margretetorp 
 

Närvarande: Helen Olsson, Åsa Bjäräng, Mikael Rubensson, Linda Bygdeståhl, Per 
Sigbo, Martin Hansson 
 
 
 

I. Mötets öppnande 
Mikael förklarade mötet öppnat. 
 

II. Val av protokolljusterare 
Åsa valdes till protokolljusterare. 

 

III. Godkännande av föregående mötesprotokoll 
Styrelsen godkände föregående mötesprotokoll. Rätta att David sprang 10 mila  

 

IV. Rapporter 
a. Ekonomisk rapport 

Bra ekonomiskt läge. 
 

b. Ungdomskommittén 
Fyra ungdommar deltog på SKOF sommarläger. Bra och roligt alla var glada 
och nöjda.  
Unionsmatchen i Norge har Joel varit och tävlat på i juni. GM i augusti för Joel  
VT avslutning med många deltagare med träning, bad. saft o bullar. Tyvärr 
ingen grillning på grund av eldningsförbud. 
Inplanerat läger i september i samband med tävlingar. 
Måndags trail träningar under sommaren har utvecklats till att vara trail löpning 
varannan vecka och trail teknik varannan vecka på detta sätt tränar vi både 
kondition och koordination, se kalendern för mer info. 
OLNV vill ta in en tävling för enbart ungdomar, ”Ungdomsserien” tre tävlingar 
totalt. Grön till orange. Vi ordnar en tävling där vi behöver 10 funktionärer. Info 
kommer ut senare.  
Vi har en ny ny ledare Julia Hagerdal  

 

c. Junior- och seniorkommittén 
Träningar som vanligt 
Tjoget fullt lag och några reserver.Vi har många med potential att kunna vara 
med men som inte är anmälda. Kanske kan vi sträva efter två lag till nästa år. 
Sprint SM David till A final, 29 av klubbens deltager var med och tävlade. 
Vi behöver få in lite mer info om Junior senior och veteran på våra sociala 
kanaler, ex Lägg upp på hemsidan från Idrefjällens 3-dagars där veteran SM 
gick av stapeln. Klubben representerades av 6 tävlande med många fina 
placeringar, Lisbeth Damsgaard vann en etapp och Conny var trea på en i sina 
klasser. 
Funderingar över gemensam träning med Ungdom till hösten.  
Aktivitetsdag skall planeras in. 
 



 

 

d. OLNV 

Info om ungdomsserien samt en sommarbana. Fredrik N skapar banorna, 
distribuera PDF till ungdomsledarna. Till 2024 behöver vi hitta en ny 
representant i OLNV för ungdomarna. 
OLNV är gratis för ungdomar och junior samt senior för dessa träningar då vi 
säger att all träning är gratis. Se Lennarts mail att ersätta för de 20 kr  kollar 
med Bengt och Åsa på Tjoget. L 
Träningen skall vara kostnadsfri för alla även veteran 
 

e. Veteranerna  
Lite oklart var det framgår var Veteranträningarna är, de har banor och träningar 
varje vecka där alla är välkomna som har möjlighet. 
Träningen skall vara kostnadsfri för alla så vi kommer följa upp med ev 
ersättning till veteranerna samt hur det skal ladministreras. Veteranerna bidrar 
med tex inplockning av kontroller vid OLNV träningar.  
 

f. Informationskommittén 
Månadsutskick har skickats som planerat.  
 

g. Kart- och markkommittén 
Nytt område - vi har ok från HBG och Össjö att ta över och rita om karta, alla 
markägare och Jaktlagen är inte kontaktade än.  
 

h. Skidkommittén 
Inget nytt. DM  vi har fått pengar för spårdragning och omkostnader. 
 

V. Externt arbete 
- Trail-lopp HOKA Torekov - Båstad 

För att klubben synas mer på tävlingen har vi fått ok från Elisabeth och David, 
arbetar vidare med detta under hösten /våren.  
 

VI. Arrangemang 
 
- Tävling 2024 
Svårt att engagera sig Fredrik tackat nej. Hitta strukturen för 2025 

VII. Representation 
Per - SKOF vår möte. (Hur skall vi göra.) Soft var på mötet - Kompass 2030. 
därefter Mindre kretsmöten bör bli en framtida ny verksamhetsutveckling.  
Familj event Ängelholms kommun vid Järnvägsmuseet 20 deltagare kartor i 
Kronoskogen 
 

VIII. Kom ihåg-listan 
Listan lästes igenom och reviderades. 
 

IX. Hjärnarps OL:s årshjul 
Årshjulet lästes igenom. Fredrik LOK stöd,   
Boka hall till onsdag, 19-20 1/10 – 30/4  torsdag 18.15- 19.15 1/10 30/3.  
 

X. Belastningsregistret 
Löpande  
 

XI. Övriga frågor 
- Kompass riktning 2030 



 

 

- Behov att få fler engagerade i klubbens aktiviteter och arbete. 
- Uthyrning av utrustning. Sätt en prislista så att det inte är gratis 
 

XII. Mötets avslutande 
 
 
Nästa styrelsemöte onsdag den 23 aug kl. 18.30 i klubblokalen. 

 
 

 Vid protokollet  Justeras  
 
 _______________  _______________  

Helen Olsson  Åsa Bjäräng 
 


